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НОВИ САД 

З А П И С Н И К 
 

са VI седнице Скупштине Града Новог Сада одржане 24. фебруара 2025. године, у згради 
Скупштине Града Новог Сада, Жарка Зрењанина 2, Велика сала, са почетком у 10.11 часова.  

 
Ток седнице је сниман. Снимак се прилаже уз Записник и чини његов саставни део. 
 
На основу података из електронског система за вођење седнице Скупштине Града Новог Сада, 

седници су присуствовали одборници: 
 

1. МИЛЕНКО БАЧИНА 23.  РАДОМИР МИЛЕНКОВИЋ 
2. ВАСИЛИЈА БОЈИЋ 24. МАРИНА НЕДЕЉКОВИЋ 
3. ЦВИЈА ВАСИЋ 25. ЛЕНА НЕШОВИЋ 
4. МЛАДЕН ВЕРНАЧКИ 26. ДРАГАН ПАЈИЋ 
5. СЛОБОДАН ВЕСЕЛИНОВИЋ 27. БИЉАНА ПАНТИЋ ПИЉА 
6. ДЕЈАН ВУКОВИЋ 28. ИГОР ПЕЈЧИЋ 
7. ДИНА ВУЧИНИЋ 29. БРАНКИЦА ПЕРИЋ 
8. БОСИЉКА ДЕЛИЋ 30. ТАТЈАНА ПОКУШЕВСКИ 
9. БОРИСЛАВКА ДРАГИШИЋ 31. НИКОЛА ПОПОВИЋ 
10. ДУШАНКА ЂОКИЋ 32. КРИСТИНА ПУПОВАЦ 
11. КРИСТИНА  ЖАРИЋ 33. МИЛОРАД РЕЉИЋ 
12. ДАМИР ЗЛОЈУТРО 34. СРЂАНА САМАРЏИЈА 
13. БРАНИСЛАВ ЈОВОВИЋ 35. БАНЕ СВИТЛИЦА 
14. КРИСТИНА КАРАИЋ 36. ДОЦЕНТ ДР ДРАГАН СТАЈИЋ 
15. ЂУЛА КИШ 37. МИЛАН СТОЈЕВ 
16. НЕДЈЕЉКО КЛИСУРИЋ 38. ИВАН СТРИБЕР 
17. СЛОБОДАН КОКАНОВИЋ 39. ПРОФ. ДР ВЕСНА ТУРКУЛОВ 
18. ДРАГАНА КРАГУЉАЦ 40. САЊА УЗЕЛАЦ 
19. ДАНИЈЕЛА МАЛЕТИЋ 41. СЛАВЕНКО УНКОВИЋ 
20. ЈЕЛЕНА МАРИНКОВИЋ РАДОМИРОВИЋ 42. РАДОМИР ХАЏИБАБИЋ 
21. ЖАРКО МИЋИН 43. ДРАГАН ХЕМОН 
22. МАРИЈА МИЛАНКОВИЋ 44. ИГОР ЦРНОБАРАЦ 

 
Седници су присуствовали и одборници Ђурађ Јакшић, Синиша Новаковић и Јелена Ровчанин, 

којима је на овој седници потврђен мандат одборника. 
На основу података из електронског система за вођење седнице Скупштине Града Новог Сада, 

седници нису присуствовали одборници: Борис Фејди, Борислав Новаковић, Бранислава Пандуров, 
Бранка Зарић, Вељко Крстоношић, Виолета Арсић, Прим. др сц. мед. Владимир Врсајков, Данило  
Бабић, Дејан Куља, Драган Миличевић, Драгана Јововић, Душко Лончар, Елпида Веселиновић, Жељко 
Матић, Јасмина Илић, Катарина Бачулов, Маја Мрнуштик, Марија Смиљанић, Марко Ачански, Милан 
Алановић, Милко Дробњаковић, Милош Тубић, Миран Погачар, Миша Бачулов, Младен Цвијетић, 
Немања Кнежевић, Петар Холик, проф. др Ружица Игић, Сања Драшко, Слободан Вукас, Стеван 
Бабић, Стеван Латиновић и Дејан Чортан, коме је потврђен мандат на овој седници. 

Седници такође није присуствовао Горан Ђокић, који је поднео Скупштини Града Новог Сада 
оверену оставку дана 21. фебруара 2025. године и коме мандат одборника престаје даном подношења 
оставке, у складу са чланон 68. став 6. Закона о локалним изборима („Службени гласник РС“, бр. 14/22 
и 35/24).  
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Седницу Скупштине Града Новог Сада је отворила и њеним радом руководила Дина 
Вучинић, председница Скупштине. 

 
Председница Скупштине је замолила одборнице и одборнике који се још нису 

пријавили да пријаве присуство на седници уносом лозинке, како би се утврдио број 
присутних одборнице и одборника на седници. 

 
Председница Скупштине је утврдила да седници Скупштине Града присуствује 44 

одборнице и одборника, односно довољан број за пуноважан рад и одлучивање.  
 
Председница Скупштине је обавестила одборнике и одборнице да ју је одборница 

Елпида Веселиновић обавестила да је спречена да присуствује седници. 
 
У складу са чланом 50. став 4. Закона о локалној самоуправи, предедница  Скупштине 

је обавестила одборнице и одборнике да је Милан Ђурић дана 28. јануара 2025. године поднео 
Скупштини Града писану оставку на функцију Градоначелника Града Новог Сада. 

 
Затим се прешло на утврђивање дневног реда. 
 
Предлог дневног реда достављен је одборницама и одборницама у сазиву од 21. 

фебруара 2025. године. 
 
На основу члана 85. став 2. тачка 5. Пословника Скупштине Града Новог Сада 

председница Скупштине је предложила да се споји расправа за тачку 6,  о предлозима одлука 
о престанку мандата одборника Скупштине Града Новог Сада пре истека времена на које је 
изабран због избора на функцију.  

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  

 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да су 44 

одборника гласала „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно да 
је Скупштина једногласно усвојила овај предлог за спајање расправе. 

 
 Такође, председница Скупштине је предложила да се споји расправа за тачку 7, о 
предлозима одлука о потврђивању мандата одборника Скупштине Града Новог Сада. 

 
 Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 

 
 Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да су 44 

одборника гласала „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно да 
је Скупштина једногласно усвојила овај предлог за спајање расправе. 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање предложени дневни ред.   
 

 Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
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Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да су 44 
одборника гласала „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно да 
је Скупштина једногласно утврдила следећи 

 
 

Д Н Е В Н И    Р Е Д 
 

1. Предлог одлуке о потврђивању мандата одборника Скупштине Града Новог Сада 
(Дејан Чортан) 

2. Оставка Горана Ђокића на функцију одборника Скупштине Града Новог Сада 

3. Оставка Милана Ђурића на функцију Градоначелника Града Новог Сада  

4. Предлог одлуке о поновном потврђивању мандата одборника Скупштине Града 
Новог Сада 

5. Избор Градоначелника, заменика Градоначелника и чланова Градског већа Града 
Новог Сада 

6. Предлози одлука о престанку мандата одборника Скупштине Града Новог Сада пре 
истека времена на које је изабран због избора на функцију  

7. Предлози одлука о потврђивању мандата одборника Скупштине Града Новог Сада  
 

Председница Скупштине је обавестила одборнице и одборнике да им је пречишћен 
дневни ред седнице Скупштине Града доступан у електронском облику. 

 
Затим се прешло на рад по утврђеном дневном реду. 
 

Ад.број: 020-26/2025-I 
1. тачка дневног реда 

 
ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ПОТВРЂИВАЊУ МАНДАТА ОДБОРНИКА 
СКУПШТИНЕ ГРАДА НОВОГ САДА (ДЕЈАН ЧОРТАН)  
 
Предлог одлуке о потврђивању мандата одборника Скупштине Града Новог Сада, 

Дејану Чортану, утврдила је Комисија за кадровска, административна и мандатно-имунитетна 
питања, на основу Извештаја Градске изборне комисије и уверења о избору за одборника која 
је у складу са чланом 72. Закона о локалним изборима доделила мандат одборнику Дејану 
Чортану као првом наредном кандидату коме није био додељен мандат припаднику Странке 
слободе и правде са Изборне листе УДРУЖЕНИ ЗА СЛОБОДАН НОВИ САД – Српска 
коалиција НАДА (НОВИ ДСС, ПОКС) - Странка слободе и правде, Народни покрет Србије, 
Демократска странка, СРБИЈА ЦЕНТАР – СРЦЕ, Покрет слободних грађана, Зелено-леви 
фронт, ЕКОЛОШКИ УСТАНАК - ЋУТА, Покрет за преокрет, ГРАЂАНСКИ ПОКРЕТ 
БРАВО, Лига социјалдемократа Војводине – ВОЈВОЂАНИ - Прим. др Владимир Врсајков, 
Борислав Новаковић. 

 
У складу са чланом 66. став 4. Закона о локалним изборима у гласању о потврђивању 

мандата може учествовати кандидат за одборника коме је додељен мандат и који има уверење 
Изборне комисије да је изабран. 
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Председница Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели да изнесе 

допунско образложење предлога. 
 
Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење 

предлога, председница Скупштине је отворила претрес.  
 
Пошто се у претресу нико није јавио за реч, председница Скупштине је закључила 

претрес. 
 

Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о потврђивању 
мандата одборника Скупштине Града Новог Сада на гласање, Дејану Чортану. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 

 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да су 44 

одборника гласала „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно да 
је Скупштина једногласно донела  

 
ОДЛУКУ 

О ПОТВРЂИВАЊУ МАНДАТА ОДБОРНИКА СКУПШТИНЕ ГРАДА НОВОГ САДА  
 

(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 

Ад.број: 020-28/2025-I 
2.  тачка дневног реда 

 
ОСТАВКА ГОРАНА ЂОКИЋА НА ФУНКЦИЈУ ОДБОРНИКА СКУПШТИНЕ 
ГРАДА НОВОГ САДА  
 
У складу са чланом 67. став 1. тачка 9. и 68. став 1. и 2. Закона о локалним изборима 

одборник Горан Ђокић поднео је 21. фебруара 2025. године оверену писану оставку на 
функцију одборника Скупштине Града Новог Сада. 

 
Комисија за кадровска, административна и мандатно-имунитетна питања, на основу 

поднете оставке, утврдила је Предлог одлуке о престанку мандата одборника Скупштине 
Града Новог Сада, који је одборницама и одборницима достављен уз допис од 21. фебруара 
2025. године. 

 
Председница Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели да изнесе 

допунско образложење предлога. 
 
Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење 

предлога, председница Скупштине је отворила претрес.  
 
Пошто се у претресу нико није јавио за реч, председница Скупштине је закључила 

претрес. 
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Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о престанку мандата 
одборника Скупштине Града Новог Сада.  

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 

 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да су 44 

одборника гласала „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно да 
је Скупштина једногласно донела  

 
ОДЛУКУ 

О ПРЕСТАНКУ МАНДАТА ОДБОРНИКА СКУПШТИНЕ ГРАДА НОВОГ САДА 
 

(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 
Ад.број: 020-29/2025-I 
3. тачка дневног реда 

 
ОСТАВКА МИЛАНА ЂУРИЋА НА ФУНКЦИЈУ ГРАДОНАЧЕЛНИКА ГРАДА 
НОВОГ САДА  
 
На основу члана 62. став 4. Статута Града Новог Сада, а у вези са чланом 66. став 4. 

Закона о локалној самоуправи, Милан Ђурић поднео је Скупштини Града Новог Сада 28. 
јануара 2025. године писану оставку на функцију Градоначелника Града Новог Сада. 

 
У складу са чланом 63. Статута Града Новог Сада, оставком Градоначелника престаје 

мандат заменика Градоначелника и Градског већа Града Новог Сада. 
 
С обзиром на наведено, Скупштина Града решењем констатује да на основу поднете 

писане оставке Милану Ђурићу престаје функција Градоначелника Града Новог Сада пре 
истека времена на које је изабран, чиме престају и функције заменика Градоначелника  и 
чланова Градског већа пре истека времена на које су изабрани.   

 
Председница Скупштине је одредила паузу у раду Скупштине Града Новог Сада у 

трајању од пет минута ради одржавања седнице Градске изборне комисије Града Новог Сада у 
сали 10 у приземљу и Комисије за кадровска, административна и мандатно имунитетна питања 
у библиотеци Скупштине ради поновног додељивања мандата одборника и утврђивања 
предлога одлуке. 

 
Након паузе, Скупштина је наставила са радом у 10.34 часова. 
 
Председница Скупштине је констатовала да седници Скупштине Града присуствује 44 

одборнице и одборника, односно довољан број за пуноважан рад и одлучивање. 
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Ад.број: 020-30/2025-I 
4. тачка дневног редa 

 
ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ПОНОВНОМ ПОТВРЂИВАЊУ МАНДАТА 
ОДБОРНИКА СКУПШТИНЕ ГРАДА НОВОГ САДА   
 

 Чланом 74. Закона о локалним изборима прописано је да одборник којем је мандат 
престао пошто је изабран на функцију Градоначелника, заменика Градоначелника или члана 
Градског већа може по престанку те функције поднети захтев да му се поново додели мандат у 
истом сазиву Скупштине ако постоји упражњено одборничко место које припада његовој 
Изборној листи. 

 
 Градска изборна комисија је у складу са чланом 74. Закона о локалним изборима 

доделила поново мандат одборнику Ђурађу Јакшићу припаднику Српске радикалне странке са 
Изборне листе АЛЕКСАНДАР ВУЧИЋ – НОВИ САД СУТРА (Ивица Дачић – Социјалистичка 
партија Србије – СПС; Расим Љајић – Социјалдемократска партија Србије – СДП Србије; 
Милан Кркобабић – Партија уједињених пензионера, пољопривредника и пролетера Србије – 
Солидарност и правда – ПУПС – Солидарност и правда; Милан Стаматовић – Здрава Србија – 
ЗС;  др Војислав Шешељ – Српска радикална странка – СРС; Александар Вулин – Покрет 
социјалиста – ПС; Милица Ђурђевић Стаменковски – Српска странка Заветници – Заветници; 
Милош Вучевић – Српска напредна странка – СНС). 

 
Комисија за кадровска, административна и мандатно-имунитетна питања размотрила 

је Извештај Градске изборне комисије и уверење о поновном избору за одборника и утврдила 
Предлог одлуке о поновном потврђивању мандата одборника Скупштине Града Новог Сада, 
Ђурађу Јакшићу.  

 
Извештај Градске изборне комисије и Предлог одлуке Комисије за кадровска, 

административна и мандатно-имунитетна питања су одборницима и одборницама доступни у 
електронском облику. 

 
У складу са чланом 66. став 4. Закона о локалним изборима у гласању о потврђивању 

мандата може учествовати кандидат за одборника коме је додељен мандат и који има уверење 
Изборне комисије да је изабран. 

 
Председница Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели да изнесе 

допунско образложење предлога. 
 
Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење 

предлога, председница Скупштине је отворила претрес.  
 
Пошто се у претресу нико није јавио за реч председница Скупштине је закључила 

претрес. 
 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о поновном 

потврђивању мандата одборника Скупштине Града Новог Сада, Ђурађу Јакшићу. 
 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
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Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 45 
одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно да 
је Скупштина једногласно донела  

 
ОДЛУКУ 

О ПОНОВНОМ ПОТВРЂИВАЊУ МАНДАТА ОДБОРНИКА СКУПШТИНЕ ГРАДА 
НОВОГ САДА, ЂУРАЂУ ЈАКШИЋУ 

 
(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
Ад.број: 020-31/2025-I 
5. тачка дневног реда 

 
ИЗБОР ГРАДОНАЧЕЛНИКА, ЗАМЕНИКА ГРАДОНАЧЕЛНИКА И ЧЛАНОВА 
ГРАДСКОГ ВЕЋА ГРАДА НОВОГ САДА 
 
У складу са чланом 43. став 3, а у вези са чланом 66. став 4. Закона о локалној 

самоуправи, председник Скупштине Града из реда одборника предлаже кандидата за 
Градоначелника. 

 
Предлог кандидата за Градоначелника достављен је одборницима и одборницама уз 

допис од 21. фебруара 2025. године. 
 

 Потом је председница Скупштине изнела и образложила предлог кандидата за 
Градоначелника Града Новог Сада. 

 
Дина Вуучинић: „На данашњој седници као што сте обавештени бирамо новог 

градоначелника Новог Сада, и чланове Градског већа. Избор новог Градоначелника условљен 
је као што такође, знате оставком Милана Ђурића који је поднео као одговоран човек у циљу 
смиривања тензија и заустављања даљих подела и несметаног наставка даљег развоја Града 
Новог Сада и унапређења живота Новосађана. Милан Ђурић је посвећено, одговорно и 
марљиво обављао свој посао у интересу Града Новог Сада и Новосађана. О томе сведочи 
чињеница да се на рачуну Града данас налази преко 11 милијарди динара што указује да су 
финансије Града више него стабилне. Као странка која је посвећена поштовању демократског 
начела да је воља грађана исказана на изборима основ сваког суверенитета и као странка која 
је посвећена обезбеђивању услова за бољи и квалитетнији живот Новосађана, за новог 
Градоначелника предлажемо Жарка Мићина, досадашњег шефа кабинета председника Владе 
Србије Милоша Вучевића. Жарко Мићин је као што сте могли видети из његове биографије 
личност са богатим искуством у политици, али и особа која је остварена на приватном и 
пословном плану. Током политичке каријере обаваљао је низ одговорних функција. 
Дипломирао је на Правном факултету у Новом Саду и положио правосудни испит. Успешно је 
завршио високе студије безбедности и одбране као полазник 13. класе школе националне 
одбране. Своју професионалну каријеру започиње као адвокатски приправник у Адвокатској 
канцеларији Бајић, а након тога као руководилац правне службе и директор у приватној 
компанији. Касније је обављао функцију председника Надзорног одбора хотела Праг Београд 
и члана Надзорног одбора Завода судска вештачења ад. Поседује  искуства на руководећим 
позицијама у јавном сектору као извршни директор јавног предузећа Завод за изградњу Града 
Нови Сад, генерални  директор Јавног предузећа „Спортски и пословни центар Војводина“ 
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Нови Сад, извршни директор Јавног предузећа „Урбанизам“ Завод за урбанизам Нови Сад. 
Обављао је функцију шефа Кабинета Градоначелника Новог Сада и био кооординатор 
изградње и председник Комисије за избор корисника 522 стана за избеглица лица. Три пута је 
биран за народног посланика Народне Скупштине Републике Србије. Жарко Мићин има 
богато искуство на међународном плану. Био је члан Скупштинског одбора за европске 
интеграције, Одбора за правосуђе, државну управу и локалну самоуправу, као и члан 
скупштинске делегације у парламентарној скупштини Савета Европе. Од 2018. до ступања на 
функцију 2021. године радио је као адвокат у сопственој адвокатској канцеларији Мићин. 
Председник је Управног одбора Југоинпорт СДПР. Обављао је функцију шефа Кабинета 
потпредседника Владе и министра одбране, као и шефа Кабинета председника Владе. Течно 
говори енглески језик, ожењен је и отац две ћерке. Све то господина Жарка Мићина кандидује 
за функцију Градоначелника Новог Сада. Ми и наши коалициони партнери уверени смо да ће 
он бити одличан  Градоначелник, као што су то били Милош Вучевић који је три пута за 
редом биран за првог човека Града Новог Сада, али и Милан Ђурић у чије време је започет 
велики број значајних пројеката, од изградње Топлане Мајевица, прве нове топлане у Граду 
после 40 година до изградње две нове школе, асфалтирање великог броја улица, уговорања 
градње пешачко-бициклистичког моста, доласка још једне нове фабрике и других важних 
инфраструктурних пројеката. У Ђурићево време буџет Града је достигао 47,9 милијарди 
динара, а просечна плата 117.000,00 динара. Избор Жарка Мићина гарантује да ће сви 
започети пројекти бити настављени, а да ће бити реализован и велики број нових пројеката. О 
којим пројектима је реч чућете из његовог експозеа. Нови Сад ће са Жарком Мићином као 
Градоначелником наставити да иде стазом напред као и успеха који је трасирао Милош 
Вучевић. Уверена сам да ће одборници владајуће коалиције одлучно подржати избор Жарка 
Мићина за новог  Градоначелника Новог Сада. Нови Сад неће стати, Новосађани ће живети 
још боље.“ 
 

Председница Скупштине је указала да кандидат за Градоначелника, на основу члана 
43. став 4. Закона о локалној самоуправи, предлаже кандидата за заменика Градоначелника из 
реда одборника, а на основу члана 45. став 2. наведеног закона предлаже кандидате за чланове 
Градског већа.  

 
Председница Скупштине је замолила кандидата за Градоначелника Града Новог Сада, 

Жарка Мићина, да изнесе и образложи предлог кандидата за заменика Градоначелника и 
чланове Градског већа. 

 
  Жарко Мићин, кандидат за Градоначелника Града Новог Сада: „Поштована 
председнице Скупштине Града, поштовани одборници, драги Новосађани. Пре свега морам да 
вам кажем да ми је заиста жао што у оваквој атмосфери морам да будем биран за првог човека 
Града. Надам се да ће се ситуација испред Скупштине Града смирити и да неће бити нико ни 
од грађани ни од полиције повређен, јер је моја искрена и заиста искрена намера да будем 
Градоначелник свих Новосађана, без обзира да ли они мисле као ја или не мисле као ја. Пре 
свега да се захвалим председници Скупштине на надахнутом говору и образложењу моје 
кандидатуре за ступање на часну и на одговорну дужност Градоначелника Новог Сада.  
Велика је част полагати исту заклетву коју су полагали Павле Јовановић, Светозар Милетић, 
Владимир Деметеровић, Божа Мелкус, Јован Дејановић, Милош Вучевић и други 
градоначелници Новог Сада. Велика је привилегија следити стазу којом су корачали ови људи. 
Захвалио би се грађанима Новог Сада који су 2. јуна прошле године огромном већином од 
88.000 гласова четврти пут заредом указали поверење Српској напредној странци да са својим 
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коалиционим партнерима води Нови Сад. Такође захвалио бих се досадашњем 
Градоначелнику Милану Ђурићу који је добро, одговорно и домаћински водио овај град. Зато 
данас имамо пуну градску касу и на рачуну града имамо историјских 11 милијарди динара. 
Посебно желим да му се захвалим зато што је поступио као одговоран човек и политичар у 
циљу стабилизације друштва, у циљу смиривања тензија, то је чин који заслужује респект и 
поштовање. И као што је сам Ђурић рекао подношење оставка није израз слабости нити 
повлачења пред изазовима, већ чин преузимања одговорности и отварања простора за обнову 
поверења према свим грађанима.  Делим његово уверење. Стабилност и смиривање тензија, 
заустављање даљих подела у друштву су кључни услови за развој даљи развој Новог Сада. 
Србија је демократска земља и не може се сломити протестима и блокадама, али демократију 
треба неговати, треба неговати демократски дијалог и поштовати вољу народа као јединог 
носиоца суверенитета. У политици у животу нема ничег сврсисходнијег нити лековитијег од 
тога. Између нас и наших политичких опонената постоји неслагање о томе шта је будућност 
Новог  Сада, али то неслагање не треба претварати у анимозитете, а још мање у отворену 
мржњу и деструкцију и верујем да то говорим у име свих грађана Новог Сада. Овај дом у ком 
смо данас не треба да буде место сукоба већ плодоносне расправе. Овде треба сви да се 
осећамо као код своје куће, јер смо сви овде стигли вољом Новосађана. Градска скупштина је 
место полемике, место конструктивног дијалога. Институције су продужене сенке људи, али 
без људи оне су само цигла, стакло и малтер. Ми смо ти који у овој институцији треба да дамо 
виши смисао у име оних који су гласали за нас и делегирали нас овде. Мој позив није 
производ политичке калкулације, већ искрено настојање да политику вратимо у нормалне 
токове, у институције, да таблоидни језик улице заменимо аргументованом расправом. Али 
нисам прихватио ову часну дужност само да би говорио о тешкоћама и проблемима. Желим да 
заједно са грађанима направимо заједнички план за будућност. Будућност је оно о чему треба 
да разговарамо, да дебатујемо, да се намећемо идејама, да се намећемо програмима. А овај 
програм који је добио подршку од 88.000 Новосађана је програм отварања нових фабрика, 
поред 15 отворених у задњих 12 година, отварање још нових радних места поред 49.000 
новоотворених радних места у последњих 12 година. Програм који вам презентујем 
представља јасан путоказ који ће, како ће демократска начела политички програм и визије 
бити преточени у пројекте и активности који ће наставити развој Новог Сада и омогућити 
унапређење живота свих наших суграђана. И као што смо радили у претходних 12 година у 
свим деловима Града наставићемо да радимо и у будућности. Од Боцки до Степановићева, од 
Лединаца до Ковиља, од Ченеја до Бегеча, ми смо за то изабрани од народа. Не радимо за 
привремену погодност садашњости, радимо за будућност. Нико од нас нема никакву другу 
моћ осим да буде добронамерни слуга грађана Новог Сада. Нови Сад може и мора да ствара 
прилике за Новосађане, њихове потребе и потребе њихове деце биће циљ и сврха ове градске 
администрације. Изабрани смо да реализујемо пројекте који унапређују живот грађана, да 
одговорно и одлучно и пожртвовано радимо за даљи напредак Новог Сада, да сложније, 
снажније него икада радимо у интересу грађана. За сваки кварт, за сваку улицу, за сваког 
човека. Нема ту нико други да то уради осим нас, ми смо Новосађани, Нови Сад је наш град. 
Ми морамо да га унапредимо за будуће генерације. Поверење грађана је стуб и темељ 
демократије, стуб и темељ напретка. То поверење нас од 2012. године обавезује да радимо у 
најбољем интересу свих Новосађана, да развијамо и модернизујемо наш град. Даме и господо, 
током мандата Милана Ђурића и током три мандата Милоша Вучевића радили смо на сваком 
кораку, у Футогу, у Ветернику, у Бегечу, у Боцкама, у Сремској Каменици, у Лединцима, у 
Руменци, у Ковиљу, у Кисачу, Лиманима, Детелинари,  Будисави, Алмашком крају, 
Петроварадину, дакле и у Граду и у приграду. Сада ћу вам изнети оно што сматрам да је план 
за будућност, јер данашњи дан није дан привилегије, данас је дан обавезе. Имамо много тога 
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заједно да урадимо за Нови Сад, али пре него што предочим пројекте и инвестиције које 
планирам да реализујем у будућност имам обавезу да истакнем нешто што ће за мене бити  
апсолутно приоритет свих приоритета. Даме и господо нема никакве сумње да несрећа која се 
десила 1. новембра на Железничкој станици у којој је смртно страдало 15 особа страшна и 
велика трагедија која је потресла сваког становника Новог Сада и Србије и изузетно је важно 
да правосуђе у складу са Законом казни све одговорне за ову трагедију. Србија је демократска 
земља у којој владају право и правда, нема заштићених и нема повлашћених. Сви морају да 
одговарају. Ова трагедија је огромна опомена за све нас. Морамо да учинимо све да се такве 
несреће не дешавају у будућности и зато ћу чим ступим на дужност тражити од грађевинске 
инспекције и свих других надлежних инспекција да се по хитном поступку испитају сви јавни 
објекти у власништву Града у којима се окупља већи број људи. То ће нам бити приоритет, а 
испитаћемо све јавне објекте и предузети све мере у будућности да нам се оваква трагедија не 
понови. Буџет ће бити опредељен и приоритетно за те ствари како бисмо их решили. Када је у 
питању развој града планови које имамо су амбициозни и реални. Пре свега један од главних 
задатака ће бити изазов водоснабдевања у Новом Саду, чињеница је да имамо рестрикције 
свако вече али будите сигурни да ћемо тај проблем решити. У буџету за 2025. годину су 
предвиђена значајна средства за проширење капацитета водоснабдевања и решавање проблема 
које имамо услед историјски ниског водостаја и смањења издашности постојећег бунара. 
Регенерисаћемо девет нових бунара чиме ћемо добити додатне капацитете воде. Урадити 
утискивање у нових бунара на изворишту Штранд  чиме ћемо добити капацитет од 80 нових 
литара воде у секунди и први пут после 25 година изградићемо нови рени бунар капацитета 80 
литара у секунди чиме ћемо обезбедити сигурно водоснабдевање скоро делимично независно 
од тога какве су временске прилике и какав је водостај. Наставићемо и са развојем 
дистрибутивне мреже водоводне у свим деловима Града.  Радови су већ почели у Садовима, 
Петроварадину, Бегечу, у 12 улица у сливу Драгослава Срејовића у Ветернику. Како би се 
сачувао квалитет подземних вода неопходно је да посебну пажњу посветимо канализационој 
мрежи. Реализацијом пројекта „Чиста Србија“ трајно ће бити решен проблем канализационе 
мреже. Реконструисаћемо и обновити колектор отпадних вода у Алмашкој улици, 
изградићемо нову црпну станицу у улици Јована Храниловића, изградићемо нову црпну 
станицу у Клиси, у Приморској улици, повезаћемо фекалну канализацију насеља Каћ, 
Будисава и Шангај на систем главне црпне станице у Новом Саду. Реконструисаћемо 
канализационе колекторе од Париске комуне до Кисачке улице, као и у улици Мише 
Димитријевића. Дакле и Град и приград. И оно што је врло важно завршићемо четврти мост у 
продужетку Булевара Европе  који ће изместити саобраћај са Булевара ослобођења и 
растеретити центар Сремске Каменице. Уједно представљаће најбржу везу од Бачке ка Срему. 
Завршићемо градњу моста између Ковиља и Петроварадина који даље представља везу са 
ауто-путем Београд – Зрењанин – Нови Сад који је део Фрушкогорског коридора. Реализација 
ова два капитална пројекта ће омогућити измештање саобраћаја из Петроварадинске тврђаве 
изподграђа, Петроварадинске тврђаве чиме ће се омогућити и комплетна и свеобухватна 
ревитализација Петроварадинске тврђаве. Изградњом ова два моста Нови Сад ће бити кључно 
саобраћајно чвориште у Србији којим се повезује ауто-пут Е-75 и Парагово, затим Парагово са 
обилазницом Руме, као и ауто-путем Рума- Шабац. У наредном периоду почећемо са 
изградњом и пешачко-бициклистичког моста који ће повезати кеј са Петроварадинском 
тврђавом. Изградићемо и ботаничку башту која ће свакако бити дододани садржај како са за 
наше суграђане тако и за туристе. Ковид болница која је изграђена и опремљена током 
пандемије постаће градска болница, наставићемо са отварањем нових фабрика и 
обезбеђивањем посла за Новосађане. У плану је изградња нове фабрике Континентала која ће 
запослити преко 1.500 наших суграђана. Такође, аутомобилска индустија Shac из Шангаја 
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планира да до краја следеће године отвори своју прву фабрику Европи. Имајући у виду да је  
Град Нови Сад са најразвијенијом бициклистичком инфраструктуром у региону, наставићемо 
и реконструисаћемо постојеће и градимо нове бициклистичке стазе. Као неко ко инсистира на 
неговање културе сећања изградићемо меморијални центар жртвама Новосадске рације у знак 
вечног сећања на најтужније дане у историји нашег народа. Биће изграђена и црква на Лиману 
која чека још од 70-тих година. Наставићемо улагања у креативни дистрикт у Кинеској 
четврти, настављамо са великим инвестицијама у образовање, у току је градња нове школе на 
Југовићеву од 4.600 квадрата за 600 ђака. Гради се нови објекат Основне школе „Милош 
Црњански“ за око 1.600 ученика. Градимо фискултурну салу, дограђујемо Основну школу 
„Десанка Максимовић“ у Футогу. У току је доградња Медицинске школе „7. април“, 
градићемо и опремити фискултурну салу у Гиманзији „Лаза Костић“. Такође, изградићемо и 
опремити нови објекат Основне школе „Јожеф Атила“ у насељу Адице. Наставићемо да 
развијамо и унапређујемо систем дечије и социјалне заштите по чему смо лидер у региону. 
Наставићемо са издвајњем за прво дете у породици, државни вртићи ће и даље остати 
бесплатни. Наставићемо да субвенционишемо боравак деце у приватним вртићима. 
Финансираћемо набавку уџбеника за ђаке прваке, наставићемо подршку даровитим 
студентима наставићемо да подржавамо мере вантелесне оплодње. Значајна средства 
инвестирамо и у унапређење система грејања, завршавамо градњу топлане Мајевица, прве 
нове топлане после 40 година, укупног капацитета 22.000 корисника. Неспоредно по окончану 
изградње топлане Мајевица почећемо изградњу нове топлане Мишелук која ће бити 
најмодернија топлана четврте генерације. А за цео Нови Сад је посебно важно што  је 
Европска унија прихватила финансирање пројетка изградње солар термал постројења који ће 
обезбедити 20% капацитета за грејање у Новом Саду. Даме и господо, експозе који сам вам 
предочио није списак лепих жеља, још мање је пројекција немогућег, он представља прецизну 
мапу нашег града, детаљан списак наших потеза у наредним месицима и годинама, путоказ 
који грађанима Новог Сада треба да предочи како и на који начин ћемо трошити новац који 
уплаћују у буџет. Експозе представља прецизан план стратешких улагања у бољу будућност. 
Ми данас говоримо о будућим инвестицијама, о новим мостовима, о новој канализацији у 
нашим насељима, новим улицама, инвестицијама у болнице, боље школе, боље услове у 
вртићима, о новим фабрикама, о новим радним местима. Зато је јако важно да сви заједно без 
обзира на политичку припадност говоримо о том напретку, јер просперитет Новог Сада не 
треба да представља тачку око које се споримо. Привилегија је служити својим суграђанима и 
кроз инвестиције које унапређују њихов живот, пружити им пажњу коју заслужују. Много 
посла је пред нама, али уверен сам да заједно можемо да реализујемо и више од планираног. 
Још једном вас позивам да политику вратимо у оквире такмичења идеја и вредности, а не 
субверзије и деструктивности. Коначна одредница не треба да буду наше непомирљиве 
разлике, наши антагонизми него идеали којима смо посвећени, уверења која негујемо и воља 
да та уверења претворимо у идеје и у дела. На нама је да одлучимо ко смо, хоћемо ли стајати у 
рововима мржње и оптуживати једни друге или ћемо радити у интересима грађана. 
Новосађани нас неће памтити по тешким и ружним речима и оптужбама које смо изговорили 
једни о другима, него по томе шта смо урадили за њих и за Нови Сад. Будућност Новог Сада је 
наша обавеза и наше завештање . Ми стварамо прилике за боље сутра. Ми стварамо будућност 
за нашу децу. Сваки Новосађанин је био сведок уздизања Новог Сада и биће очевидац његовог 
развоја у годинама које долазе. Данас имамо просечну плату од 117.000,00 динара, а циљ нам 
је да за четири године она достигне 150.000,00 динара. Нови Сад ће наставити да се јача и 
развија, Нови Сад се незадрживо налази на путу успех у развијеној и снажној Србији. Волео 
бих да вам представим и свој тим од 11 већника на које сам заиста посебно поносан јел га 
чини чак седам припадница лепшег пола које мислим да ће бити стуб Градске куће. Жене су 
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лојалне, жене су одговорне, жене су сјајни сарадници. Дакле, за чланове Градског већа 
предложио сам: Дејана Мандића као члана Градског већа за буџет и финансије, госпођу 
Мирјану Марковић као члана Већа за инвестиције и урбанизам, госпођу Данијелу Андрић као 
члана Већа за комуналне и инспекцијске послове, госпођу Соњу Радаковић као члана Већа за 
социјалну заштиту и здравство, бригу о породици и омладину, Тања Медвед као члан 
Градског већа за спорт, Милица Вучићевић као члан Градског већа за просвету, Милован 
Амиџић, члан Градског већа за управу и прописе, Александар Булајић члан Градског већа за 
саобраћај и путеве, Милорад Радојевић, члан Градског већа за привреду, Маја Черемиџић, 
члан Градског већа за културу и Вања Петковић као члан Градског већа за заштиту животне 
средине. Мислим да је ово тим за једну добру и извесну будућност Новог Сада. И морам још 
да кажем да ми је заиста жао што опозиција није овде морам да кажем пред свим медијима да 
знају да је наш секретар госпођа Мима Василић лично сишла доле и позвала их пред свим 
медијима, дакле све представнике опозиције да уђу и полиција се сложила да их пусти, они 
нису хтели да уђу.  Мислим да то треба да знате. Ја ничим нисам заслужио тај однос, први пут 
се бирам за градоначелника, ред је да се сваком да шанса, па и мени, па ме после критикујте. 
Рекао сам желим да будем градоначелник свих Новосађана  и то ћу и бити. Хвала вам.  
Опростите, извињам вам се у мом заносу сам заборавио једну врло важну ствар а то је да ћу за 
заменика Градоначелника са великим задовољством да предложим господина Ђурађа 
Јакшића.“ 
 

Председница Скупштине је отворила претрес. 
 
Пошто се у претресу нико није јавио за реч, председника Скупштине је закључила 

претрес. 
 
У складу са чланом 28. и 30. Пословника Скупштине Града, о избору Градоначелника, 

заменика Градоначелника и чланова Градског већа, Скупштина одлучује тајним гласањем 
већином гласова од укупног броја одборника. 

 
Чланом 45. став 3. Закона о локалној самоуправи, прописано је да када одлучује о 

избору Градоначелника, Скупштина Града истовремено и обједињено одлучује о избору 
заменика Градоначелника и чланова Градског већа. 

 
У складу са чланом 109. Пословника Скупштине Града Новог Сада, прописано је да 

тајним гласањем руководи председник Скупштине коме помаже секретар и два одборника 
изабрана на седници, на предлог председника Скупштине. 

 
Председница Скупштине је предложила да јој у поступку тајног гласања помажу 

одборнице Лена Нешовић и Марина Недељковић. 
 
Председница Скупштине је ставила на гласање наведени предлог. 
 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да су 44 

одборника гласала „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно да 
је Скупштина једногласно усвојила овај предлог. 
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Председница Скупштине је позвала одборнице Лену Нешовић и Марину Недељковић 
да приступе председавајућем столу, ради помагања у спровођењу тајног гласања за избор 
Градоначелника, заменика Градоначелника и чланова Градског већа Града Новог Сада. 

 
На основу поднетог предлога за избор Градоначелника, заменика Градоначелника и 

чланова Градског већа израђује се гласачки листић који се оверава печатом Скупштине. 
 
У складу са чланом 109. Пословника Скупштине Града, о предложеним кандидатима 

за Градоначелника, заменика Градоначелника и чланове Градског већа, Скупштина одлучује 
истовремено и обједињено, тајним гласањем заокруживањем на гласачком листићу реч „ЗА“ 
или „ПРОТИВ“ предлога у целини. 

 
Председница Скупштине је замолила Службу Скупштине да припреми гласачки 

листић. 
 
Док се припремао гласачки листић, председница Скупштине је обавестила одборнице 

и одборнике да, у складу са чланом 109. став 5. Пословника, гласачки листић спуштају у 
гласачку кутију по прозивци и да ће се сваком одборнику, по позиву према азбучном реду 
почетног слова презимена, уручити гласачки листић. 

 
Пошто су обављене све припреме за тајно гласање, председница Скупштине је 

објавила почетак гласања и замолила одборнице и одборнике да по позиву приступе 
председавајућем столу, ради преузимања гласачког листића и гласања. 

 
Након што је констатовала да је свим присутним одборницама и одборницима 

омогућено да гласају, председница Скупштине је закључила поступак гласања, те се у складу 
са чланом 110. Пословника Скупштине Града, прешло на утврђивање резултата гласања. 

 
Председница Скупштине је утврдила да је припремљено 78 гласачких листића, да је 

45 одборница и одборника примило гласачки листић и да су 33 гласачка листића 
неупотребљена. 
 

Председница Скупштине је замолила да се отвори гласачка кутија, како би се 
пребројавањем утврдио број гласачких листића у кутији. 

 
Председница Скупштине је након пребројавања гласачких листића утврдила да од 45 

гласачких листића није било неважећих листића и да је било 45 важећих гласачких листића. 
 
Председница Скупштине је указала да се са важећег гласачког листића чита одговор 

„ЗА“ или „ПРОТИВ“, на основу чега секретар Скупштине бележи резултат гласања. 
 
На основу члана 112. Пословника Скупштине Града, председница Скупштине је 

констатовала: 
- да је 78 припремљених гласачких листића 
- да је 33 неупотребљених гласачких листића 
- да је 45 одборника примило гласачки листић 
- да није било неважећих гласачких листића 
- да је 45 важећих гласачких листића 
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Председница Скупштине је објавила да је 45 одборника гласало „за“ Предлог 

кандидата за Градоначелника, заменика Градоначелника и чланове Градског већа, да није било 
одборника који су гласали „против“, те је констатовала да је Скупштина Града са 45 гласова 
„за“,  односно већином гласова од укупног броја одборника изабрала: 

 
За Градоначелника 
ЖАРКА МИЋИНА 
 
За заменика Градоначелника 
ЂУРАЂА  ЈАКШИЋА 
 
За чланове Градског већа 
1. ДЕЈАНА МАНДИЋА 

2. ДАНИЈЕЛУ АНДРИЋ 
3. МИРЈАНУ МАРКОВИЋ 

4. МИЛИЦУ ВУЧИЋЕВИЋ 

5. МАЈУ ЧЕРЕМИЏИЋ ШАИНОВИЋ 
6. МИЛОВАНА АМИЏИЋ 

7. АЛЕКСАНДРА БУЛАЈИЋ 
8. МИЛОРАДА РАДОЈЕВИЋ 

9. ТАТЈАНУ МЕДВЕД 
10. СОЊУ РАДАКОВИЋ 

11. ВАЊУ ПЕТКОВИЋ 
 

и да је Скупштина Града донела  
 

РЕШЕЊЕ 
О ИЗБОРУ ГРАДОНАЧЕЛНИКА, ЗАМЕНИКА ГРАДОНЕЧЕЛНИКА И ЧЛАНОВА 

ГРАДСКОГ ВЕЋА ГРАДА НОВОГ САДА 
 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 
Председница Скупштине је честитала Градоначелнику, заменику Градоначелника и 

члановима Градског већа Града Новог Сада на избору и пожелела им успешан рад. 
 
Председница Скупштине је одредила паузу у раду Скупштине у трајању од пет 

минута, ради одржавања седнице Комисије за кадровска, административна и мандатно-
имунитетна питања у библиотеци Скупштине ради утврђивања предлога одлука о престанку 
мандата одборника пре истека времена на које су изабрани, због избора на функцију.  

 
Након паузе, Скупштина је наставила са радом у 11.38 часова. 
 
Председница Скупштине је замолила одборнице и одборнике који се још нису 

пријавили да пријаве присуство на седници уносом лозинке, како би се утврдио број 
присутних одборница и одборника на седници. 
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Председница Скупштине је утврдила да седници Скупштине Града присуствује 44 

одборнице и одборника, односно довољан број за пуноважан рад и одлучивање. 
 
 

Ад.број: 020-32/2025-I 
    020-33/2025-I 
6. тачка дневног реда 
 

ПРЕДЛОЗИ ОДЛУКА О ПРЕСТАНКУ МАНДАТА ОДБОРНИКА 
СКУПШТИНЕ ГРАДА НОВОГ САДА ЗБОГ ИЗБОРА НА ФУНКЦИЈУ 
 
С обзиром на то да су одборници Жарко Мићин и Ђурађ Јакшић изабрани за 

Градоначелника и заменика Градоначелника, у складу са чланом 43. став 5. Закона о локалној 
самоуправи, а у вези са чланом 67. став 1. тачка 8. Закона о локалним изборима, председница 
Скупштине је указала да им престаје мандат одборника у Скупштини Града.  

 
Комисија за кадровска, административна и мандатно-имунитетна питања утврдила је 

предлоге одлука о престанку мандата наведених одборника, а које су одборницама и 
одборницима доступни у електронском облику. 

 
С обзиром на то да је Скупштина приликом утврђивања дневног реда усвојила 

предлог за спајање расправе, председница Скупштине је отворила претрес. 
 
Пошто се у претресу нико није јавио за реч, председница Скупштине је закључила 

претрес и напоменула да ће се о сваком предлогу гласати посебно. 
 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о престанку мандата 

одборника Скупштине Града Новог Сада, Жарку Мићину због избора за Градоначелника. 
 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да су 42 

одборника гласала „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно да 
је Скупштина једногласно донела  

 
ОДЛУКУ 

О ПРЕСТАНКУ МАНДАТА ОДБОРНИКА СКУПШТИНЕ ГРАДА НОВОГ САДА 
 

(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о престанку мандата 

одборника Скупштине Града Новог Сада, Ђурађу Јакшићу због избора за заменика 
Градоначелника. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
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Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да су 43 
одборника гласала „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно да 
је Скупштина једногласно донела  

 
ОДЛУКУ 

О ПРЕСТАНКУ МАНДАТА ОДБОРНИКА СКУПШТИНЕ ГРАДА НОВОГ САДА 
 

(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 
Председница Скупштине је одредила паузу у раду Скупштине у трајању од пет 

минута ради одржавања седница Градске изборне комисије у Сали 10, ради додељивања 
мандата одборницима и Комисије за кадровска, административна и мандатно-имунитетна 
питања у библиотеци Скупштине, ради утврђивања предлога одлука о потврђивању мандата 
одборника Скупштине Града Новог Сада.  

 
Након паузе, Скупштина је наставила са радом у 11.40 часова 
 
Председница Скупштине је замолила одборнице и одборнике који се још нису 

пријавили да пријаве присуство на седници уносом лозинке, како би се утврдио број 
присутних одборница и одборника на седници. 

 
Председница Скупштине је утврдила да седници Скупштине Града присуствује 45 

одборница и одборника, односно довољан број за пуноважан рад и одлучивање. 
 

Ад.број: 020-34/2025-I  
   020-35/2025-I 

7. тачка дневног реда 
 
ПРЕДЛОЗИ ОДЛУКА О ПОТВРЂИВАЊУ МАНДАТА ОДБОРНИКА 
СКУПШТИНЕ ГРАДА НОВОГ САДА  
 
Градска изборна комисија је у складу са чланом 72. став 1. и 73. став 1. Закона о 

локалним изборима доделила мандат првом следећем кандидату којем није био додељен 
мандат одборника као припаднику исте политичке странке, Српске напредне странке и то: 
Синиши Новаковићу са Изборне листе АЛЕКСАНДАР ВУЧИЋ – НОВИ САД СУТРА (Ивица 
Дачић – Социјалистичка партија Србије – СПС; Расим Љајић – Социјалдемократска партија 
Србије – СДП Србије; Милан Кркобабић – Партија уједињених пензионера, пољопривредника 
и пролетера Србије – Солидарност и правда – ПУПС – Солидарност и правда; Милан 
Стаматовић – Здрава Србија – ЗС;  др Војислав Шешељ – Српска радикална странка – СРС; 
Александар Вулин – Покрет социјалиста – ПС; Милица Ђурђевић Стаменковски – Српска 
странка Заветници – Заветници; Милош Вучевић – Српска напредна странка – СНС), а на 
основу члана 73. став 2. Закона о локалним изборима доделила мандат Јелени Ровчанин са 
наведене Изборне листе. 

 
Комисија за кадровска, административна и мандатно-имунитетна питања размотрила 

је Извештај Градске изборне комисије и уверења о избору за одборника и утврдила предлоге 
одлука о потврђивању мандата одборника Скупштине Града Новог Сада. 
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Председница Скупштине је обавестила одборницце и одборнике да су Извештај 
Градске изборне комисије Града Новог Сада и предлози одлука Комисије за кадровска, 
административна и мандатно-имунитетна питања доступни у електронском облику. 

 
У складу са чланом 66. став 4. Закона о локалним изборима у гласању о потврђивању 

мандата може учествовати кандидат за одборника коме је додељен мандат и који има уверење 
Изборне комисије да је изабран. 

 
С обзиром на то да је Скупштина приликом утврђивања дневног реда усвојила 

предлог за спајање расправе, председница Скупштине је отворила претрес.  
 
Пошто се у претресу нико није јавио за реч, председница Скупштине је закључила 

претрес и напоменула да ће се о сваком предлогу решења гласати посебно.  
 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о потврђивању 

мандата одборника Скупштине Града Новог Сада Синиши Новаковићу. 
 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 45 

одборника гласало „за“, да ниједан одборник није гласао „против“ и да је један одборник 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина једногласно донела 

 
ОДЛУКУ 

О ПОТВРЂИВАЊУ МАНДАТА ОДБОРНИКА СКУПШТИНЕ ГРАДА НОВОГ САДА 
 

(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 

Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о потврђивању 
мандата одборника Скупштине Града Новог Сада Јелени Ровчанин.  

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 45 

одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан, односно да 
је Скупштина једногласно донела 

 
ОДЛУКУ 

О ПОТВРЂИВАЊУ МАНДАТА ОДБОРНИКА СКУПШТИНЕ ГРАДА НОВОГ САДА 
 

(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 
 
На основу члана 42. Пословника Скупштине Града Новог Сада, председница 

Скупштине је обавестила одборнице и одборнике да ју је дописом од 24. фебруара 2025. 
године заменик председнице Одборничке групе Александар Вучић – Нови Сад сутра 
обавестио да је одборница Кристина Жарић иступила из одборничке групе, као и да су овој 
одборничкој групи приступили одборници Синиша Новаковић и Јелена Ровчанин. 
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Такође, председница Скупштине је обавестила одборнице и одборнике да је дописом 

од 24. фебруара 2025. године председница одборничке групе „Др Војислав Шешељ – Српска 
радикалана странка“ обавестила да је одборничкој групи приступила одборница Кристина 
Жарић, као и да је за заменика председнице ове одборничке групе одређен одборник Миленко 
Бачина. 

 
Пошто су размотрене све тачке утврђеног дневног реда, председница Скупштине је 

закључила VI седницу Скупштине Града Новог Сада у 11.59 часова. 
 

 
 

 


